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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISEL Ő

Dr. Szili Katalin asszony
Az Országgyű lés elnöke

Irásbeli kérdés

Helybe n

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§ (2) bekezdése alapján „Most mi a probléma, avagy miért van folyamatos késésben az
MVH? címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Gráf József földm űvelésügyi és vidékfejlesztési miniszte r
úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

Valószínűleg ismert Ön előtt, hogy az MVH mint kifizető ügynökség feladatához méltóan, szigorúan ,
rendkívüli, esetenként talán a szükségesnél is aggályosabb precizitással jár el a támogatás igénylések
esetében, különösen ha ezek hazai kisvállalkozások .
Ilyen például Morvai János Attila( Nyíregyháza Ady E 28 . MVH regisztrációs száma: 1003305490; )
74/0502/75/5/2005 .számú határozat ellen 2008. augusztus 5 . napján benyújtott fellebbezése, vagy a Tokaj
Rákóczi Borászati és Kereskedelmi Kft (6221 Akasztó Sző lő u. 5 . AVOP-3 .1 .2-0 .5/1-2007-05-0007/0 . 5
számú) fellebbezése, vagy az AKOVIN Kft AVOP 3 .1 .3-05/1-2007-04-0007/0 .5 azonosító számú, AVOP
3.1 .3-05/1-2007-01-0068/0 .5 azonosító számú, 3 .1 .3-05/1-2007-01-0069/0 .5 azonosító számú pályázata
nyomán 2008 januárjában benyújtott fellebbezése . (Az érintettek hozzájárultak személyes adataik
közléséhez . )

Ezen beadványokra a mai napig semmiféle válasz nem érkezett, ami nagyban megnehezíti a beruház ó
további tervezését, gazdálkodását . Ennyire túlterhelt a szervezet a létszámnövelések, informatikai és egyéb
infrastrukturális fejlesztések ellenére ?
Az Európai uniós támogatással kivitelezett erdő telepítések esetében -bár már 2009 második negyedévébe n
járunk- a 2008-as évre járó jövedelempótló támogatások kifizetése még nem történt meg . Ki ezért a felelő s ?
Talán ez esetben is a gazdálkodók mindannyian rossz számlát nyújtottak be? Az bizton kijelenthet ő , hogy a
gazdák mindenképp rosszul számoltak, mikor ezen támogatási összegeket biztos ( a Magyar Köztársaság
Kormánya és az Európai Unió által garantált) bevételként tervezték mivel az elvégzett munka után a jogosa n
várt és megítélt kifizetéseket nem kapják meg !
Kérdéseim a következők :
Hol tart a jelzett három beruházó fellebbezésének elbírálása, és mikorra várható döntés esetükben ?
Mikorra rendeződik a 2008 évre vonatkozó erdőtelepítések utáni jövedelempótló támogatások kifizetése? A z
igénylés hány százaléka került már kifizetésre?
Tervezi-e, a Jogorvoslati Főosztály létszámának növelését, hogy ezáltal képesek legyenek a törvényessé g
határán belül választ adni a fellebbezésekre ?

Budapest, 2009 . április 23 .

it San tlor
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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